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Abstract (en)
The invention relates to a mixing device having a mixing vessel which is formed by two vessel parts clamped together and which is pivotable about a
horizontal axis from a vertical initial position by 180 DEG into a mixing position in which the second vessel part forms the vessel bottom and the first
vessel part forms a covering hood. To allow automatic feeding of especially relatively small quantities of one or more additional components even
during the mixing process, a feeder device having a pipe connection branch, which can be raised and lowered and tightly connected to the funnel
outlet end of the first mixing vessel part in the mixing position, is provided above the mixing vessel and, in this mixing position of the mixing vessel,
the closure element can be automatically opened and closed by an actuation drive, which can be coupled on, in a precisely defined manner (by a
control device), in order to be able to feed the particular additional component in a defined and controlled manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mischvorrichtung mit einem durch zwei miteinander verspannte Behälterteile gebildeten Mischbehälter, der um
eine horizontale Achse aus einer vertikalen Ausgangsstellung um 180° in eine Mischstellung schwenkbar ist, in der der zweite Behälterteil
den Behälterboden und der erste Behälterteil eine Abdeckhaube bilden. Um ein automatisches Zuführen insbesondere von kleineren
Mengen einer oder mehrerer Zusatzkomponenten auch während des Mischvorganges zu ermöglichen, ist oberhalb des Mischbehälters eine
Zuführeinrichtung mit anhebbarem und absenkbarem, mit dem Trichterauslaufende des ersten Mischbehälterteils in der Mischstellung dicht
verbindbaren Rohranschlußstutzen vorgesehen, wobei in dieser Mischstellung des Mischbehälters das Verschlußorgan durch einen ankuppelbaren
Betätigungsantrieb in genau abgestimmter Weise (durch eine Steuereinrichtung) automatisch geöffnet und geschlossen werden kann, um die
jeweilige Zusatzkomponente dosiert und gesteuert zuführen zu können.
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